
Moderaterna 

 

 

1. Ja, vi Haningemoderater driver redan att NIU ska drivas av IFK Haninge. Vi kommer att prioritera 
den frågan och se över avtalet i gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden. Eftersom IFK Haninge gör 
ett stort och viktigt arbete för barn och unga i Haninge, men också för att IFK Haninge kan uppfylla 
kraven för NIU. Vi tycker att kommunen ska samarbeta med lokala föreningar i så hög utsträckning 
som möjligt.  
 
2. Ja vi vill utöka våra idrottsanläggningar för att göra de tillgängliga för fler barn och unga i Haninge. I 
den frågan vill vi också titta på fotbollens behov under hela året.  
 
3. Ja vi vill återinföra nolltaxan för barn och unga. Vi moderater var emot Socialdemokraternas 
avskaffande av nolltaxan och har drivit att den ska återinföras sedan dess. I idrotts- och 
fritidspolitiken vill vi att kommunen ska prioritera barn, unga och funktionshindrade. För att fler unga 
i Haninge ska bli en del av idrottsrörelsen är nolltaxan viktig, särskilt för de barn från resurssvaga 
hushåll.  
 
4. Att fler elitsansande fotbollsspelare ska stanna i kommunen är självklart eftersträvansvärt, där är 
NIU en viktig del. Ett särskilt stöd från skattebetalarna för elitsatsning är inget förslag vi driver idag. Vi 
vill i första hand prioritera den breda verksamheten för barn, unga och funktionshindrade, tex genom 
att återinföra nolltaxan.  
 
5. Vi vill ta tag i arbetet med Torvallaområdet. Det ska vara ett modernt och attraktivt idrottscentrum 
med en ny simhall. Vi vill öppna upp för privata alternativ att driva sportaktiviteter samt café och 
restaurang. Hinderbanor och träningsytor som föreningar ansvarar för och ska kunna hyras ut för 
extra intäkter. Genom vårt förslag om att införa en fritidscheck för alla barn och unga ska 
föreningarna ges möjligheten att bedriva fritidsverksamhet. 
  

 


